
                                  PROTOKÓŁ  Nr  16.2015 
z posiedzenia Komisji ds. Oświaty, Kultury i Zdrowia  

z dnia 27 lipca 2015 r.  
 
Obecni: 
 
1. Waldemar Zygmunt Sitek   -  Przewodniczący Komisji  
2. Katarzyna Dorota Sadurska -  Zastępca Przewodniczącego 
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek  -  Członek Komisji 
4. Tadeusz Groszek                 -  Członek Komisji 
5. Adam Kisiel                         - Członek Komisji 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek : 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia; 
2. Omówienie wizyty w NZOZ „BIOS” w Tłuszczu wraz z wnioskami; 
3. Zapoznanie z korespondencją;  
4. Sprawy różne; 
5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 

 
 
Ad1. Protokół Nr 15 z dnia 3 lipca 2015 roku został przyjęty. 
 
Ad2.  Notatka z wizytacji w Niepublicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej 
„BIOS”  w Tłuszczu wraz z wnioskami Komisji została odczytana i przyjęta. 
Stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  
 
Ad3.  Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

1. Ministerstwo Administracji i Cyfryzacji Departament Administracji 
Publicznej, nawiązując do wniosków Rady Miejskiej w Tłuszczu w 
sprawie ustalenia urzędowych nazw miejscowości w Gminie Tłuszcz 
informuje, że Komisja Nazw Miejscowości i Obiektów 
Fizjograficznych rozpatrzyła przedłożone wnioski i zaopiniowała 
pozytywnie ustalenie nazw miejscowości Jadwinin oraz Konary oraz 
zaopiniowała negatywnie ustalenie urzędowej nazwy miejscowości 
Moczydło. Pismo stanowi załącznik Nr 2 do protokołu.  
 

Komisja zapoznała się z pismem.  
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2. W związku z podziałem nieruchomości i przejęciu przez Gminę 
Tłuszcz działki z przeznaczeniem na budowę drogi, mieszkańcy ul. 
Prostej w Tłuszczu w ramach rekompensaty za nieruchomość 
proponują zamianę działek. Pismo stanowi załącznik Nr 3.  
 

Komisja zapoznała się. Jest za tym, aby tego typu sprawy były regulowane w jak 
najwłaściwszy sposób. 
 

3. Mieszkańcy ul. Srebrnej w miejscowości Chrzęsne zwracają się z 
prośbą o podcięcie koron drzew przy tej ulicy. Załącznik Nr. 4 do 
protokołu.  
 

Komisja zapoznała się z pismem. Sprawa została rozpatrzona, a sytuacja z 
gałęziami drzew rozwiązana.  
 
Ad4.  Radny Włodzimierz Fydryszek poruszył temat pawilonów handlowych na 
ul. Warszawskiej, które są położone na terenie kolei. W ostatnim czasie w 
telewizji ukazał się materiał odnośnie pawilonów w Halinowie znajdujących się 
na terenie PKP. 5 pawilonów, które były dzierżawione przez mieszkańców 
zostało wystawionych na przetarg przez PKP bez poinformowania 
wynajmujących. Ok. 20 kupców w Tłuszczu może być w podobnej sytuacji. 28 
lipca odbędzie się w tej sprawie spotkanie z Dyrektorem PKP, Panią poseł 
Pawłowicz oraz Jackiem Sasinem, a 4 sierpnia odbędzie się spotkanie z kupcami 
z Panią Minister Infrastruktury i Rozwoju.  
Podziękował Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług Panu 
Adamowi Kisielowi oraz Burmistrzowi Tłuszcza Pawłowi Bednarczykowi, 
którzy poczynił kroki, aby pomóc kupcom.  
 
Ponadto zwrócił uwagę radnych na sytuację z wieżą ciśnień, która jest 
symbolem Gminy. Poprosił o czujność oraz niedopuszczenie do przejęcie 
obiektu wraz z terenem przez osobę trzecią. Według niego powinna być kupiona 
przez Gminę, a teren zagospodarowany jako plac w centrum miasta z obiektami 
rekreacyjnymi.  
 
 
Przewodniczący Komisji Waldemar Sitek zaprosił mieszkańców ma obchody 
95. rocznicy Bitwy Warszawskiej, które odbędą się 13 sierpnia,  21 sierpnia do 
Muzeum Ziemi Tłuszczańskiej na otwarcie wystawy  „Tłuszczańskie rolnictwo 
z doradztwem rolniczym” , a 23 sierpnia na Dożynki Gminne, które odbędą się 
na terenie Zespołu Pałacowo- Parkowego w Chrzęsnem.  
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Ad5.  Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 3 sierpnia godz. 9.00.  
 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
                                                                                   Przewodniczący Komisji 
                                                                                     
                                                                                         Waldemar Sitek 
 
  
 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.                                                         
Załączniki do wglądu w pokoju 38.   
Dokument utworzyła:  
Aleksandra Borowa 27 lipca 2015 roku. 
 
 
 
 
 
 
 
 


